

~ 聯合禮拜 Joint Service ~

二〇一一年一月三十日

- ❖ 宣召 Call for Worship
- ❖ 讚美敬拜 Praise & Worship
- ❖ 奉獻 Offering
- ❖ 歡迎與報告 Welcome and Announcement
- ❖ 讚美 Praise by Peace Small Group
“野地的花 Lilies of the Field”
- ❖ 福音 Message
“靈裡合一”
“One in the Spirit”
陳維特牧師 Pastor Walter Chen
翻譯:溫明豐 Translator: Tim Wen
- ❖ 詩歌 Response Song
- ❖ 祝禱 Benediction 陳維特牧師

~~ 本月金句:



Verse of the month ~~~

就是少年人也要疲乏困倦；強壯的也必全然跌倒。但那等候耶和華的必從新得力。他們必如鷹展翅上騰；他們奔跑卻不困倦，行走卻不疲乏。
以賽亞書 40:30-31 (和合本經文)

Even youths grow tired and weary, and young men stumble and fall; but those who hope in the LORD will renew their strength. They will soar on the wings like eagles; they will run and not grow weary, they will walk and not be faint.
Isaiah, 40:30-31 (NIV)

信息大綱

陳維特牧師

“靈裡合一, One in the Spirit”

經文：以弗所書 4:3-6, 哥林多前書 12:12-26

Passages: Ephesians 4:3-6, 1 Corinthians 12:12-26

- a. One Spiritual Reality
- b. Two Biblical Truths
- c. Three Practical Ways

~ 年會 Annual Assembly ~

- ❖ 禱告 Opening Prayer Chair: Shih-Ku 主席:楊士谷執事
- ❖ 點名 Attendance Secretary秘書: Eunice
- ❖ 2010 年監察員報告 Auditors Report Eddie謝旭昇
- ❖ 2010 年財務報告 Financial Summary Willa 朱蕙
- ❖ 選舉 2011 年監察員 New auditors Selection
- ❖ 2011 Goals, Changes, and Challenges
2011 目標, 改變 和挑戰 Shih-Ku 楊士谷
- ❖ 東區福音中心 Eastside Facility Pamela 張明莉
- ❖ 聘牧委員報告 PSC report Scott Lee
- ❖ SFCC Development Study Committee Jesse 陳宏義
- ❖ 禱告 Closing Prayer Pastor Walter Chen 陳維特牧師

【重要事工消息】

1. 聯合禮拜後, 將召開會員大會, 請大家出席, 做夥關心咱的教會。
2. 在新年新春之際, 大阪台灣教會劉富敬牧師, 牧師娘祝大家新年蒙福。劉牧師已於去年十一月底接受大阪台灣教會會長執會的聘請, 繼續與他們同工, 在大阪地區, 同心復興神的教會。請大家繼續為差遣於日本宣教的劉牧師牧師娘代禱。求神帶領他們的服事, 紀念他們的辛勞。
3. 許利民牧師, 台語部牧師候選人, 將於2/20主日來教會講道。請各位兄姐保留這天, 參加這個禮拜。



【English Ministry】
英文部事工消息

- 本週六晚上四點, 宣教組和大專團契邀請由海外來的留學生一起慶祝農曆年. 有台灣小吃, 留學生生活經驗分享和遊戲; 歡迎大家邀請你們身邊的留學生來參加。
- 今年夏天台灣過溝英語營短宣隊的青少年誠摯的邀請成人 (22歲以上) 共同參與他們的短宣; 他們須要至少有五位成人參與; 希望我們成人的加入, 英語營短宣隊的宣教團隊服事能夠擴大傳福音的工場, 如學童的家庭探訪, 參與當地的老人事工。參加資格: 很簡單: 有一顆願意服事的心即可。
- 好鄰居活動中心:** 執事會通過並且在東區Bellevue找到一個場地作為我們在東區拓展福音的活動中心, 若大家對東區拓展福音中心有負擔; 請洽執事會或明莉執事。地址是: 13240 NE 20th St. Cascade Place 1 unit 20, Bellevue, WA 98005。

肢體關懷:

- 請為有病痛的兄弟姐妹康復代禱: 淑貞姐的媽媽, 芑圻弟弟疆平兄, 洪雪姐, 仁杰兄, 雅玲姐、何士和兄、何太太、張裕宏教授、駱寶珠姐、Kathy等, 並請為有病痛的親人朋友代禱: 慧真姊的同學, 普凱兄的父親, 求主施恩醫治, 早日恢復健康。
- 請為外出工作和回臺灣過年或探親的兄弟姐妹禱告, 求主時時與他們同在, 保守平安。

2011年一月主日聖工分擔

崇 拜 組	本 週(1/30)	下 週(2/6)
司 禮	許麗華執事	張明莉執事
司 琴	Mavis	呂雅玲姊
司 獻	林焜榕、郭芑圻執事	楊士谷、朱蕙執事
音 響 投 影	泰昌兄 炳彬兄	Kai & Ted
敬 拜	呂雅玲姊	鄭普凱兄
華語翻譯	謝明珠姊	
獻 花	陳秀蘭姊	
總 務	李淑貞姊	

Education

- Starting March 6, we will have new Mature Life Builder class .We will learn about prayer by using the book "Live A Praying Life" by Jennifer Kennedy Dean (Website: prayinglife.org). Please register with Eunice Wu [at eunice.rainet@gmail.com](mailto:eunice.rainet@gmail.com).

Serving

- For Sunday lunch on 2/6, we will have Chinese traditional rice cakes to celebrate Chinese New Year. If you know how to make rice cakes and would like to help, please contact TM serving deacon Deborah .

Connection

- We will publish a new church member directory in March. If you join SFCC recently or need to update your contact information, please provide your contact information to your fellowship PIC or Mike Shen by 1/31.
- East Facility (Good Neighbor Center):** The church has rented a facility in Eastside. The address is 13240 NE 20th St. Cascade Place 1 unit 20, Bellevue, WA 98005. If you would like to help, please contact Eunice Wu.

Mission

- On 2/5, College Fellowship will host an outreach event at church to celebrate Chinese New Year with international students. There will be sharing, games and Taiwanese food. If you are interested or would like to help, please contact Mat Lee and Ted Huang. The event will start at 4 pm.
- Pastor Joshua Liu has accepted offer to continue serving at Osaka Taiwanese Church. Please pray for their ministries in Osaka.

Lunch Crew: Timothy Fellowship

上週禮拜人數與奉獻

1/23/2011	臺語部	英文部	主日學
人數	75	50	31
奉獻	\$3511	\$98	-

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

靈裡合一



One in the Spirit

台語禮拜: 10:00am

英語禮拜: 12:00pm

臨時顧問牧師: 陳仰聖牧師

英語部牧師: 陳維特牧師

333 NE 76th Street

Seattle, WA 98115

Tel: 206-522-8084

Fax: 206-522-7551

www.seattlefcc.org

~~~~~  
異象: 成作一個傳福音、宣教、向目標邁進的教會  
使命: 導人識主作主門徒 榮光上帝 同行天路  
A purpose driven church that glorifies God by sharing God's love  
To the un-churched and training them into  
devoted followers of Jesus Christ.